
Jaarverslag MR Cypressenhof schooljaar 2022-2023

In het schooljaar 2022-2023 bestond de MR uit de volgende leden:

Personeelsgeleding: Oudergeleding:

Marieke van den Boom Marijke Franchimont (notulist)

Mariska Duinen Patricia Heijt (notulist)

Bert Jeras (voorzitter) Rick Leijs (notulist)

Marjolijn Kempers Anne van Peet (notulist)

Magda Quist (secretariaat) Kim Poerstamper (notulist)

De MR heeft 6 keer vergaderd:

- 4 oktober 2022

- 22 november 2022

- 17 januari 2023

- 28 maart 2023

- 15 mei 2023

- 20 juni 2023

De volgende onderwerpen en daaruit voortvloeiende acties zijn in de MR besproken en uitgevoerd:

- Het jaarverslag van de MR 2021-2022 is besproken en goedgekeurd en de jaarplanning wordt

vastgesteld.

- Schoolfonds/ begroting wordt besproken en toegelicht. Daarna worden deze goedgekeurd.

- De begroting en het financieel verslag zijn vastgesteld. De MR denkt mee over de verschillende

uitgaven.

- De vrijwillige ouderbijdrage wordt besproken. Besloten is dat deze ongewijzigd blijft. Situatie

rondom Murlen is besproken. Ouders krijgen ook de mogelijkheid om zelf het geld over te maken.

- De schoolreizen worden besproken. Mede vanwege het overschot in het ouderfonds blijft het

mogelijk bij te springen als ouders de bijdrage voor de schoolreis of het schoolkamp niet kunnen

betalen.

- Het Coronabeleid is besproken.

- Profilering en zichtbaarheid is besproken.

- Taakverdeling binnen de MR is besproken. Deze blijf ongewijzigd.

- Bert Jeras vertegenwoordigt Cypressenhof in de GMR. Belangrijke onderwerpen die daar besproken

zijn worden toegelicht in de vergadering van MR.

- Het besteden van de NPO-gelden (steun vanuit de overheid vanwege corona) wordt besproken.

- De formatie van het personeel is besproken.

- De verkeerssituatie rondom de school wordt iedere vergadering besproken.



- Ouderbetrokkenheid komt elke vergadering terug. Nagedacht wordt om dit te vergroten. Volgend

jaar komt dit ook terug op de agenda.

- Een aantal leden van de MR hebben deelgenomen aan een MR basiscursus.

- Er heeft een inspectiebezoek plaatsgevonden. Bevindingen hieruit zijn besproken.

- Lentekriebels is besproken, naar aanleiding van berichten in de media. Cypressenhof doet hier niet

aan mee.

- Schoonmaak van de school wordt besproken.

- Cypressenhof gaat subsidie ontvangen voor basisvaardigheden. Besproken wordt waarvoor die

ingezet kan worden.

- De MR heeft diverse keren deelgenomen aan een sollicitatiecommissie, ter invulling van de

openstaande vacatures binnen de school.

- De schoolgids wordt vanaf volgend school jaar standaard digitaal ter beschikking gesteld worden. Op

verzoek en voor ouders van nieuwe leerlingen is een papieren versie beschikbaar.

- Binnengekomen klacht is besproken.

- Aan het eind van het schooljaar heeft zich een nieuw OMR lid aangemeld: Raj Balesar.

- We nemen afscheid van Marijke Franchimont als OMR.


